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Agenda 
 
Aanwezig: E. De Vogelaer, G. Follens, J. Jacobs, E. Chevrolet, W. Nys, M. Seminck, G. 
Batsleer, M. Lambrecht, P. Thys, M. Boels, S. Vermeulen, L. Peetroons, M. Smits, J. Van 
Peteghem 
Verontschuldigd: B. De Brabandere, L. Verlaenen, X. Rondas, W. Muller 

1 Financieel 

1.1 Jaarrekening – balans 2015  

• Beheersrekening 2015 analytisch 
• Resultatenrekening 2015 
• Bijlage bij voorstel van begroting 

 
M. Smits woont de vergadering bij om de jaarrekening en de balans te bespreken. 

2 Sport 

2.1 Evaluatie afgelopen wedstrijden 

ALGEMEEN (indoor): 

• Positief verlopen 
• Enkele bemerkingen omtrent het aantal personen die op het middenterrein lopen 
• Geluid is niet optimaal. Ludwig vraagt na aan de contactpersoon van de hal of er 

mogelijks een aantal boxen uit/aangezet kunnen worden. 
BK A.C. indoor: 

• Er was een discussie op het opwarmterrein voor de finale van de 60mH en 60m 
omtrent horden. Hierover zouden misschien ook betere afspraken gemaakt kunnen 
worden. Bijvoorbeeld dat één van de 2 groepen (horden of vlak) al iets vroeger 
naar het binnenterrein mag? 

IFAM / BK 4x200 

• Ook een aantal problemen bij de opwarming van de estafetteploegen en tegelijk de 
opwarming van enkele internationale atleten van het hoofdprogramma. Dit kan 
gemeld worden aan de organisatie van de IFAM. (eventueel werken met zones?) 

3 Administratie 

3.1 Benoeming commissie van beroep 

Tot op heden zit slechts 1 lid (Roger Van Binst) in deze commissie. 
Het voorstel is nu om 2 advocaten op te nemen in deze commissie: Lut Wille en Brigitte 
Van Schoote zodanig dat deze commissie kan samengeroepen worden indien nodig. 
De Raad van Bestuur geeft haar akkoord. Deze samenstelling zal echter nog bevestigd 
moeten worden tgv. de Algemene Vergadering te Aalter op 19 maart 2016. 
 
Via mailbevestiging door de RvB werd inmiddels ook Bart Meganck aangesteld als 

voorzitter van deze commissie. 

 

4 Beleid 

4.1 Project communicatie  

Evan en Jan (designer) wonen de vergadering bij om de huidige stand van zaken van het 
project communicatie voor te stellen. 
Vandaag wordt voorgesteld hoe de nieuwe look van de federatie eruit zal zien.  
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Enkele reacties op de voorstelling van het nieuwe logo: zeer levendig, zeer goed, mooi, er 
zit een filosofie achter, het zet aan tot nadenken,… 
 
Voor de website gaat men nu zo snel mogelijk aan het werk. Het enige probleem is dat alle 
info van de huidige website moet overgezet worden en dit zal enige tijd vergen. 
 
De Raad van Bestuur is zeer tevreden! 

5 Verslagen 

5.1 Raad van Bestuur 30/11 – 21/12 – 25/1 

30/11: goedgekeurd zonder bemerkingen 
21/12: goedgekeurd zonder bemerkingen 
25/1: goedgekeurd zonder bemerkingen 

 

5.2 Provinciale verslagen 

• Vlaams-Brabant 14/1 – 11/2 

14/1: niets bijzonders te melden 
11/2: niets bijzonders te melden 

 
• Limburg 30/01 

30/1: er was een korte vergadering voor de AV. Niets bijzonder te melden 
hierover. 
Er was een club afwezig op de AV waaraan een boete verbonden was (zo 
beschreven in het reglement van het PC.).  

 
• West-Vlaanderen 21/1 

21/1: Niets bijzonders te melden 
30/1 (AV): vlotte vergadering 

 
• Oost-Vlaanderen 12/1 – 16/2 

12/1: Niets bijzonders te melden 
16/2: men bekijkt of het mogelijk is om een opleiding te geven omtrent 
FieldTerminals 

 
*moet je jurylid zijn om aan de FieldTerminal te zitten? W. Nys zegt dat zowel 
bij de fotofinish als bij de fieldterminal de bediener géén jurylid moet zijn, 
maar bij de fotofinish dient dit wel onder toezicht van een jurylid te gebeuren. 

 
28/1 (AV): goed verlopen 

5.3 VCJ 21/1 (+ extra bijlage ivm alcoholbeleid) 

19/12:  

- voorstel om de benaming “U23 – U21” over te nemen voor de jeugd. (werd 
verworpen door de KBAB) 

- Voorstel om de startnummer steeds op de borst te dragen 
21/1: 

- Vanuit het VCJ werd een document opgesteld omtrent alcoholgebruik door 
juryleden tijdens de uitoefening van hun jury-activiteit.  
De Raad van Bestuur keurt het voorstel rond alcoholbeleid goed. 
Dit reglement zal via mail naar alle juryleden (+ aanduiders) verstuurd worden. 
 

5.4 VAT 18/1 

 
Er werd een evaluatie van de VAT-dag 2015 gemaakt. Er was een lage opkomst. 
De VAT-dag 2016 zal in het sportkot te Leuven zijn (De Naeyer): is goedkoper + 
praktijksessies zijn hier ook mogelijk. 
In januari 2016 waren er 900 leden van de VAT. 
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6 Varia 

Overzicht van het voorstel tot wijzigingen aan het H.R. namens de VAL wordt overlopen en 
goedgekeurd. 
 
 
 
 


